

**YOU MUST BE AN EXISTING GAIN Global Markets, Inc. CUSTOMER TO USE THIS FORM.**  
**此表格仅提供给嘉盛全球市场有限公司的现有客户**

This form must be fully completed including a full mailing address. All information requested below must be provided to avoid delays in processing. GAIN Global Markets, Inc. may not make or receive payment via a third party.  
您必须完整填写该表，包括完整的邮寄地址（不接受邮政信箱地址）。为避免延误，请正确提供一下全部信息。本公司不接受经由第三方收发的款项。

**Account Transfer Form 转账表格**

\*Customer Account Information must match the information listed on your current Account. \* 客户账户信息必须与原账户上的信息相符。

Account # (where funds are currently held) 账户号码 (现资金所在账户)	
Customer Name 客户姓名	
Customer Physical Address 客户邮寄地址	
City, State, Country 城市, 省/州, 国家	
Telephone Number 电话号码	
Email Address 电邮地址	

**If transferring funds from one account to another complete Section 1. If new account is required, please complete Section 2.**  
**如需从一个账户转账到另一个账户，请填写第一部分。如需要申请新账户，请填写第二部分。**

**Section 1:**  
**第一部分:**

**Transfer funds from one account to another:** Transfer amount \_\_\_\_\_ To Account # \_\_\_\_\_  
从一个账户转账到另一个账户: 转账金额 转至账户号码

**Section 2:**  
**第二部分:**

**Use existing account to open new account:**  
从现有账户转账至新账户:

**Select New Account Type (check one):**  
**新账户信息 (请勾选一项):**

- 嘉盛专属交易平台  
 MetaTrader4 平台

**Select Deposit Method (check one):**  
**入金方式 (请勾选一项):**

- New Deposit 新入金  
 Transfer From Existing Account\* 从现有账户转入\*

\*If transferring from an existing account please provide transfer amount in base currency: \_\_\_\_\_ or  Full Balance  
\*如您希望从现有账户转账至新开的交易账户，请提供转账金额 或勾选此项全额转款至新账户

**Check here if the existing account is to be closed.** If checked, you hereby understand and accept that you have requested **all** available margin funds be transferred out of your existing account and into your newly created account with GAIN Global Markets, Inc. All open positions must be closed before transfer of funds can be initiated.  
**如需注销原账户，请选此项。**如选，则表示您了解并接受: 您要求将所有可用资金从您现有账户转账至您新开的嘉盛全球市场有限公司的账户。资金转移前，所有未平仓交易必须关闭。

**Check here if existing account is to remain active.** If checked, you hereby understand and accept that you have requested margin funds be transferred out of your existing account and into your newly created account with GAIN Global Markets, Inc. according to your instructions above. Sufficient margin funds must remain to support any and all Open Positions in your first account, according to the terms and conditions of the GAIN Global Markets, Inc. Customer Agreement.  
如需保留原账户，请选此项。如选，则表示您理解并接受: 您要求按照您提供的以上指示，将资金从您现有账户转账至您新开的嘉盛全球市场有限公司的账户。为保证您原有账户任何或所有未平仓的交易，根据嘉盛全球市场有限公司的客户协议，在办理转账时我们将会保留足够的保证金以满足所需的保证金要求。

**Additional Comments (If any):** \_\_\_\_\_

**附加注释 (如有) :**

---

I, the undersigned, hereby agree to the following:

我，即下面签字人，同意以下条款：

- I understand GAIN Global Markets, Inc. ("Forex.com") will transfer account funds directly from my existing account with FOREX.com and open a new trading account in my name upon the terms and conditions set forth in the Customer Agreement, and I agreed to be bound to the terms and conditions of the applicable Customer Agreement as if they were set forth in their entirety herein.  
我理解嘉盛全球市场有限公司 ("Forex.com") 将根据客户协议的条款和规定，将我现有 FOREX.com 账户中的资金转入到以我的名义新开的交易账户。我同意并接受客户协议中全部适用条款的约束。

By signing this form you agree that the information provided is true and accurate. You acknowledge the GAIN Global Markets, Inc. Customer Agreement is a legally binding agreement. GAIN Global Markets, Inc. is not responsible for any errors or omissions made by Customer. Customer agrees to hold GAIN Global Markets, Inc. and their respective affiliates harmless of any and all claims regarding such account funds transfer.

签署此表格即表示您确认提供的信息真实、正确。您承认嘉盛全球有限公司的客户协议与有法律约束力。嘉盛全球市场有限公司不对任何客户所做的错误和遗漏负责。客户同意不对嘉盛全球有限公司及其附属机构提出任何即所有与此转账相关的诉讼。

Customer Signature \_\_\_\_\_

客户签名

Date \_\_\_\_\_

日期

Customer Signature (if Joint Account): \_\_\_\_\_

客户签名 (如是联合账户)

Date \_\_\_\_\_

日期

**Please email an image of the form to [Globalsupport@forex.com](mailto:Globalsupport@forex.com) for processing. The easiest way to email the form is by using an internet enabled camera phone to take an image of the form and email it from the phone. You can also fax the Withdrawal Request to 1-908-731-0747. Thank you for choosing GAIN Global Markets, Inc.**

**请把填写完整的表格通过邮件发送至 [cn.support@forex.com](mailto:cn.support@forex.com)。您可以通过启用互联网的手机拍摄该文件图片，然后通过手机发送附加该表格的电子邮件。**

**感谢您选择嘉盛全球市场有限公司**